
»Vi kan skabe et mirakel«
Interview  med  Helga  Zepp-
LaRouche
Jeg  mener,  at  det  nye  paradigme  allerede  er  synligt;  jeg
mener,  at  samarbejde  om  menneskehedens  fælles  mål  om  at
overvinde sult og ophøre med ideen om krig som et middel til
løsning af konflikter i en atomvåbenalder, er et ’must’, hvis
man  ønsker  at  eksistere.  Der  er  andre  områder,  f.eks.
samarbejde  om  udviklingen  af  fusionskraft,  som  ville  give
menneskeheden energisikkerhed, ressourcesikkerhed; det fælles
arbejde  i  rummet;  jeg  mener,  der  er  så  mange  fantastiske
områder, inden for hvilke vi kan blive virkeligt menneskelige,
så jeg tror, vi må vække befolkningerne til at se hen til
disse løsninger.

Download (PDF, Unknown)

 

https://schillerinstitut.dk/si/2016/03/vi-kan-skabe-et-mirakel-interview-med-helga-zepp-larouche/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/03/vi-kan-skabe-et-mirakel-interview-med-helga-zepp-larouche/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/03/vi-kan-skabe-et-mirakel-interview-med-helga-zepp-larouche/
http://schillerinstitut.dk/si/wp-content/uploads/2016/03/160320-Skab-et-mirakel-Interview-med-Helga-Zepp.pdf

